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Radny Rady Miasta Wtoclawer Wtoclawek LO.O7 .20t7 r.

Szanowny Pan

Marek Wojtkowski

Prezyde nt M i a sta Wloclawkq

Z powahoniem

W nawiqzaniu do moich wczeiniejszych interpelocji z
dnia 7.02.2017r. i 8.03. 2017r. oraz odpowiedzi pana prezydento
z dnio 75.05.2017r GM.000j.5.2077 w sprawie poprawy bezpieczeristwa
mieszkahc6w poprzez wybudowonie oiwietrenia LED chodnika przy ur. Koriska-
Dziewirisko 9b zwracam siq ponownie do pana prezydenta o udzielenie
odpowiedzi na jokim etapie jest wykonywonie dokumentacja wnioskowanego
oSwietlenia.

Liczg na zrozumienie prolby mieszkaric6w,,mini,, osiedla Dziewiriska i
pozytywne rozpotrzenie za co z 96ry dziqkujq.
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